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Радомир Николић, председник ИО СНС један је од посланика своје странке у Скупштини
Србије. На новинарску констатацију да је први пут у посланичким клупама, одговорио је:
“Барем на неко време”.

  

  

На питање, шта очекује од рада парламента одговорио да ће се у њему врло кратко
задржати.

  

Он није желео да одговори која му је функција намењена.

  

(Блиц)
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